



COLLECTION

DEAN

Le studio THG Paris signe Dean, une collection de robinetteries et d'accessoires de bains aux lignes graphiques et masculines dont les détails travaillés participent au design vintage de l'ensemble.

La simplicité du bec contraste avec l'esthétique des croisillons aux courbes à la fois délicates et brutes. Avec son galbe remarquable, cette robinetterie métallique rappelle un esprit industriel, qui est adouci par les rondeurs de la manette. Dean s'adaptera aux salles de bains d'aujourd'hui comme aux atmosphères rétro.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

Studio THG Paris puts its mark on Dean, a collection of bathroom fittings and accessories with graphic and masculine lines, the details of which contribute to the vintage design of the set.

The simplicity of the spout contrasts with the aesthetics of the braces, with delicate and natural curves. With its remarkable contours, this metal fitting recalls an industrial spirit, which is softened by the roundness of the handle. Dean adapts to contemporary bathrooms as well as to a more retro atmosphere.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

DEAN



Ref. G7E.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. G7E.40G

Mélangeur de lavabo 3 trous mural
Wall mounted 3-hole basin mixer



Ref. G7E.152

Mélangeur de lavabo 3 trous bec haut
Rim mounted 3-hole basin mixer - High spout



Ref. G7E.5100B

Garniture pour mitigeur thermostatique
Trim for THG thermostat



Ref. G7E.5500BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec inverseur 2 sorties
Trim for THG thermostat
with 2-way diverter



Ref. G7E.5540BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec inverseur 2 sorties
et une sortie basse
Trim for THG thermostat 3 outlets
(2-way diverter with stop position
and 1 stop valve)



Ref. G7E.500

Porte-savon
Soap dish



Ref. G7E.536

Porte-verre
Tumbler



Ref. G7E.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring